
Referat bestyrelsesmøde 13.6.24  i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand: Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Beststyrelses medl: Karina Hansen

Best.suppl : Fritz Bennedbæk 

Best.Suppl: Kristina Myhle Ambus

Sekretær: Tinni Meier Engli


 


1. Godkendelse af sidste referat

Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Der kom udmeldning fra hovedklubben om manglende betalinger , Vibe har skrevet rundt med 
påmindelser. Alle betalinger skal falde 1 maj 1 gang om året.


3. Nyt fra kasseren & BHU 


Fra kasseren. Det har været et fint forår med et overskud på ca 15.000. Der er altid større udgifter 
først på året så det er et godt overskud.

DCH har betalt deres del af græsslåningen som falder to gange om året, i maj og oktober.


BHU.

Alt er på plads til prøven 23.6.24 Der mangler bare at blive aftalt mere omkring frokost.

Der er søgt om skærtorsdags skue i 2025.


4. Afslutning 22 juni 

Der er styr på afslutningen hvor der i år vil være en lille mix match

Vi starter kl 09.30

Der vil blive grillet pølser og ønsket god sommer når vi er færdige.


5. Køkken 

Fremover vil bestyrelsen i fælleskab holde øje med småting som mangler og få dette købt ind.

Med hensyn til drikkevarer vil Karina undersøge at få en konto hos nemlig.

Tinni sørger for håndpapir og toiletpapir samt overfladesprit.


6. Hvalpebanen.

DCH har fået målt banen op og den måler 110m rundt. Fritz undersøger pris på hegn og låge så 
banen bliver fuldt indhegnet. 


7. Førstegangspokaler 

Fremover vil Vibe hjælpe BHU med bestilling af pokaler og plader til disse.


8. Ringtræning 




Der vil blive tilbudt ringtræning om torsdagen i juli måned inden HAS. Det er ikke fast om det 
bliver 3 eller 4 dage dette kommer der opslag omkring.

Datoerne vil i så fald være 4.11.18 og 25 juli.


9. Indskrivning

Indskrivning bliver tirsdag 13.8.24 fra 18-19 i kredsen.


10. Forslag/ ønsker fra medlemmer.

Der er lagt et ønske ind om en nosework væg under halvtaget på siden af klubhuset.

Vi syntes det er en god ide men må lige finde ud af pris. Tinni er tovholder på dette med nosework 
træneren.


11. Eventuelt

Vi køber en pavillon til HAS ( 500,- ) så der er en fast base på pladsen.


Jeanne kunne skaffe en whitebord med flip og på hjul gratis da vi holdte dette møde, desværre er 
den nu ikke tilgængelig længere, hun siger til hvis der kommer noget en anden gang.


12. Næste møde

22.8.24 kl 18.00





